

PROTOKOLL FRÅN HJÄLLSNÄS BAT & BRYGGFÖRENINGENS ÅRSMÖTE.

Tisdagen den 14:e mars 2017, kl 18.00 - 19.30

Församlingshemmet, Lundbyvägen, Gråbo

- 1) Torbjörn Manninger hälsade 45 medlemmar välkomna och öppnade årsmötet.
- 2) Mötet godkände dagordningen.
- 3) Till ordförande och sekreterare för mötet valdes Torbjörn Manninger respektive Göran Sundbladh.
- 4) Till justeringsmän valdes Leif Himmelman och Kjell Blomgren.
- 5) Torbjörn gick igenom föregående årsmötesprotokoll. Frågan om farstukvist diskuterades och styrelsen beaktar synpunkterna samtidigt som den måste vara inom godkänt bygglov.
Frågan om vilka websidor som föreningen har kom upp och dessa är:
Vår egna www.hbbf.se
Samt två facebook sidor vår egna
<https://www.facebook.com/groups/7469581055/?fref=ts>
Samt båtsamverkan mjörn
<https://www.facebook.com/BatsamverkanMjorn/?fref=ts>
- 6) Donald redovisade det ekonomiska läget i föreningen som har välskötta finanser. Årsavgifterna för bryggplats, tillträde till ramp, båtuppställningsplats samt köavgift blir därför samma som föregående år. Kostnaden för vaktlokalen som förövrigt blev mycket bra och fin fördyrades med ca 50%. Donald tog tillfället i akt och tackade alla som osjälviskt ställt upp på fritiden för att förverkliga nybyggnationen.
- 7) Revisionsberättelsen lästes upp och årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016.
- 8) Årsmötet beslutade att en bryggarbetsgrupp skall bildas med ansvar för bryggornas underhåll och funktionalitet. Denna grupp som skall vara behjälplig vid bryggreparationer kommer att avlasta Torbjörn som har haft en oproportionell stor arbetsbelastning i bryggornas underhåll. Personer som ingår i arbetsgruppen är Sven Jonsson, Martin Rosberg, Pierre Samuelsson och Håkan Pettersson.
- 9) Arbetsmöten och vaktnätter.
En lista gick runt till medlemmarna så att möjlighet fanns att fylla i datum för arbetsmöte och vaktnatt. Arbetsmötena beslutades att vara 170422 kl. 9.00 och 170520 kl. 9.00. Arbetsuppgifter för mötena är att fixa till runt karrplatserna, laga trasiga Ybommar samt måla lite på vaktlokalen.
- 10) Styrelsen frågade mötet om en Baja Maja skall placeras ut under högsäsong i år igen. Kostnaden är ca 8000 kr. Då mötet fastslog att en permanent toalett inte är ett alternativ, varken ur funktionalitet eller ekonomisk synpunkt beslutades om utsättning.

11) Mötet beslutade om nya mer anpassade tider för vinterupplägging. Följande gäller: Den 15: maj skall alla båtar på land vara borta och 1: oktober skall alla kärror vara borta.

Styrelsen fick också i uppdrag till nästa årsmöte att bereda ett förslag på hur personer som missbrukar förmånerna skall bestraffas. Dessutom kom det upp en fråga om hur styrelsen ställer sig till hur medlemmar inte utnyttjar sina platser under flera år samtidigt som många står i kö. Frågan kommer att beredas men samtidigt finns stora problem att fastställa vilka som inte utnyttjar sin båtplats.

12) Val av ledamöter

Till kassör på två år omvaldes Donald Boström.

Till sekreterare på två år omvaldes Göran Sundblad

Till ledamot på två år nyvaldes Martin Esmyr

Till revisor på två år omvaldes Martin Rosberg.

13) Inga sjukfrågor var aktuella.

14) Torbjörn informerade om det nya brand- och stöldlarmet som har installerats i klubbhuset. Information om larmet kommer att finnas i vaktlokalen samt komma ut via mail. Kort så är det samma kod som för att få ut nyckeln.

15) Motion om fåglarnas bajs och det obehag det skapar på båtar och bryggor hade inlämnats. Mötet beslutade att prova med två stycken fågelskrämmor, en på varje brygga.. Verkningsgraden ifrågasattes men kostnaden var ringa.

16) Under övriga frågor så framkom betydelsen av att medlemsmatrikeln som finns i klubbhuset är uppdaterad.

17) Torbjörn avslutade mötet och medlemmarna applåderade föreningens arbete under 2016.

Göran Sundblad
Sekreterare

Kjell Blomgren
Justeringsman

Leif Himmelmann
Justeringsman

